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نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد:

ضرورت برندسازی در پوشاک اصفهان

مهدی طغیانی، در نود و سومین جلسه شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی استان اصفهان که به طرح مشکلات

صنایع نساجی استان اختصاص یافت بر ضرورت برندسازی در پوشاک اصفهان تاکید کرد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی در این جلسه گفت: در صورت بالا بودن تقاضا، واحدهای تولیدی تمایل به توسعه

دارند.

وی با بیان اینکه هزینه تمام شده تولیدات حوزه پوشاک در حال حاضر برای صادرات به صرفه است، برندسازی در پوشاک اصفهان را ضروری دانست و خواستار شبکه سازی خوشه

ای در این زمینه از طریق بخش صنایع کوچک شرکت شهرک های صنعتی با تعامل اتاق بازرگانی، دانشگاه ها و سایر نهادهای ذیربط شد.

شایان ذکر است پس از طرح مشکلات صنایع نساجی اصفهان از سوی حبیب اله شاه کرمی، رئیس انجمن صنایع نساجی استان مقرر شد واردات الیاف پلی استر و انواع نخ های

سیستم پنبه ای و الیاف مصنوعی صرفا با تایید کمیته فنی وزارت صنعت، معدن و تجارت صورت گیرد و همچنین نماینده ای از انجمن نساجی استان اصفهان برای شرکت در

جلسات کمیته فنی وزارت صمت معرفی شود.
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